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E6_8B_BF_E5_A4_A7_E7_c107_333501.htm 加拿大移民部部长

在4月18日宣布了有关留学生在加拿大工作政策的最新决定

：1）在公立大学和学院学习的留学生，在学习期间，可在校

园外打工（以前是只能在校与内工作）。--据可靠消息来源

，此项新政策从5月3日正式开始实行，学生打工的时限是每

周20小时2）留学生在加拿大大学完成学位后， 可在加拿大合

法工作两年（以前是一年）。 --这将大大有利于那些希望移

民加拿大或获得更多外国工作经验的学生，从中我们也可以

看出加拿大政府移民政策进一步开放的态度3）留学生从一所

加拿大大学和学院转到另一所加拿大大学和学院，不再需要

重新申请学生签证。--转学就此变得更加容易，至少不用再

去办那些麻烦的手续了！4）在中学读书的留学生，可获取比

以前更长的学生签证。 --应该说，加拿大政府对于中学生留

学的态度，有了更好的改变，已经从几年前的拒绝变为现在

的鼓励加拿大政府的这个决定，对留学加拿大的学生是个利

好的消息。这表明加拿大政府欢迎更多留学生来加拿大，并

希望他们留在加拿大。现将移民部的网站上原文传载如

下MORE REASONS FOR INTERNATIONAL STUDENTS TO

CHOOSE CANADA OTTAWA, April 18, 2005  The Honorable

Joe Volpe, Minister of Citizenship and Immigration, is pleased to

build on the success of Canada’s international study program by

announcing new initiatives to better attract, integrate and retain

international students in regions throughout the country.In



partnership with provinces and territories, Citizenship and

Immigration Canada (CIC) is expanding two pilot initiatives to help

make Canada a destination of choice for international students. The

first will allow international students at public post-secondary

institutions to work off-campus while completing their studies so

that they can experience the Canadian labour market and gain a

wider understanding of Canadian society. The second will allow

students to work for two years, rather than one year, after their

graduation. This second initiative will apply outside Montréal,

Toronto and Vancouver to help spread the benefits of immigration

to more of Canada’s regions.Through past pilot projects and

agreements with CIC, some provinces have already experienced the

success of the initiatives, which are now being expanded throughout

Canada. The Government of Canada is investing $10 million a year

for five years to support this announcement.“We have been

listening to our stakeholders and are certain that these ini[1] [2] 下
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